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SHIELD / 西尔德



As we grow up, no matter how difficult life gets, mother always said: "Don't worry, 
we are always here for you." Shield wants you to feel this love in work as well. With a 
powerful shield shape, it is highly reliable to protect the health of your waist and back, 
offering you comfort and support to enhance working experience.

Sit, I Got Your Back

坐你的坚实后盾
成长路上，不管遇到多大困难，妈妈总说：“放心去闯，我们是你最坚实的后盾”。
西尔德，设计师将温馨的母爱寄于椅子的设计灵感，融入古老东方保护身体安全
的盾牌印象，凝塑椅背“盾牌”外形，结实又可靠。坐上来，做你坚实的依靠，保护
你的腰背健康，给你最安心的办公体验。



An office chair should be reliable and comfortable, what else? Colors! Shield chair is available 
in 9 colors. Bright colors are inspiring, which are favored by creative and marketing staff; cold 
colors are mature and stable, more suitable for administrative and financial staff.

Colors for Everyone

每天 8 小时  感观色彩灵感
一把结实的椅子，好用又可靠，关键丰富的色彩，调动你的视觉活力。9 种色彩可选择，
彩色激发灵感，创意人员、营销人员的钟爱；冷色系成熟稳重，行政人员、财务人员更适合，
小时候的七彩梦想，坐上西尔德去实现。
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Lumbar Support, 
Artistic and Reliable
Inspired by the delicate lattice pattern African people draw on pottery, the lumbar support 
of Shield chair is designed with a diagonal lattice pattern to enhance stereoscopic vision. 
The lumbar support is narrower in the middle part with high-elastic material to sufficiently 
support your waist.

非洲格子纹腰靠 艺术又可靠
非洲人民用画笔叙情，在陶器上勾勒纹理，表达对世界的爱意。西尔德腰靠“格纹”灵感
来自非洲陶罐纹理，凹凸斜格纹设计，提升视觉立体感，两头宽中间窄造型高弹力支撑你
的腰部，专注办公，贴心陪伴。
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1/3 of your body weight is bore by the backrest when you sit down. Shield adopts 
PA+GF30 material with high mechanical strength to create the back frame. S-shaped 
curved back closely fits the curve of the back and waist, offering proper support to each 
body part. The widened base is suitable for international users of any body sizes.

Care Your Body 
Like A Shield

盾牌形 像卫士般呵护你的腰背
当你坐下时，椅背几乎承担人体 1/3 的重量。西尔德椅采用高力学强度的 PA+GF30
材料打造椅背骨架，坐背连接处加厚设计提升承重度；沿部立体拉手设计；S 形曲背，
紧密贴合腰背曲线，仿佛“盾牌”卫士一样保护你的肩颈腰，加宽椅座，适应国际任何
身形用户。
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Your Assistant 
For Easy Communication
In the information era, it is necessary to create a flexible and convenient office environment. Shield 
chair is equipped with five-star base and universal casters to move you around to have easy touch 
with others. The comfortable sitting experience can keep you away from fatigue for a longer time.

如搭档 助你更好沟通
好的工具，助你工作事半功倍。信息化时代，需要营造快速便捷的办公环境，西尔德五星
脚万向轮配置，不起身，转动椅子即可讨论，舒适的坐感体验，即使持续 3 小时，身体也
不疲累。
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Height of the armrest can be adjusted by 0-70mm, keep 
your elbow in proper height.

The backrest can tilt for 16 degree, relax your back and 
waist.

The lumbar support is optional, and can be 
assembled easily.

The five-star base and universal casters make it easy to 
move around.

椅背倾仰 16 度，腰背更放松

可选择腰靠配置，安装快

扶手升降 70mm，看手机更舒适

五星脚万向轮，方便挪移
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Chairs with good performance help enhance efficiency in conferences. The base of Shield chair is height adjustable, opening 
your horizon to catch small details.

Broaden your vision 
to handle 
Any conference

会议灵活应对
会议空间，一把好椅子助你高效率应对每一场讨论。
西尔德，椅座高低可升降，打开视界，看见新世界。
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Shield chair makes careful evaluation of each material, and passes the BIFMA quality inspection test, ensuring 
excellent quality. It costs you only the price of a suit of clothes. Armrest, lumbar support, and chair base are 

optional to meet different requirements.

Cost-Effective 
Option with 

High Performance

Lumbar support: optional

Armrest: optional

Back frame color: black & white

Base: metal base & nylon base

有腰靠 & 无腰靠

有扶手 & 无扶手

白背款 & 黑背款

金属脚 & 尼龙脚

降价不减质  超低价多选择
提升用材的精准度节能减耗，一套衣服的价格即可入手，通过美国 BIFMA 质检
测试，过硬质量保证。扶手、腰靠、椅子脚可选择配置，主管空间、职员空间全适应，
只为你满意的选择。
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CSD60TW
W635*D580*H910(mm)

CSD65TW
W650*D580*H920(mm)

CSD64TW
W650*D580*H900(mm)

CSD61TW
W635*D580*H910(mm)

CW-AN10H CW-AN70HCW-AN21H CW-AN29H CW-AN30H CW-AN40H CW-AN50H CW-AN60H CW-AN80H

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。

产品参数   Specification 材质   Material 
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